
 
KOMISJA REWIZYJNA RADY MIASTA KUTNO: 

 
- Zaopiniowanie projektu budżetu Miasta Kutno na 2025 rok 
 
Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 3 „za”, 1 „wstrz.się” wraz  
z wnioskami: 
 
1)W dziale 926 Kultura Fizyczna i Sport, rozdz. 92695 Pozostała działalność uwzględnić 
zainstalowanie siedzisk dla kibiców na kompleksie sportowym przy Szkole Podstawowej  
Nr 9 w Kutnie. 
Finansowanie: z wolnych środków wynikających z zamknięcia rachunków bankowych ponad 
kwoty ujęte w projekcie budżetu. 
- powyższy wniosek komisja przyjęła jednogłośnie  – 4 „za” 
 
 
2)W dziale 600 Transport i łączność, rozdz. 60016 Drogi publiczne gminne uwzględnić 
położenie nowego chodnika wzdłuż dwóch budynków przy ul. W-wskie Przedmieście 6  
a ul. W-wskie Przedmieście 8. 
Finansowanie: z wolnych środków wynikających z zamknięcia rachunków bankowych ponad 
kwoty ujęte w projekcie budżetu. 
- powyższy wniosek komisja przyjęła jednogłośnie  – 4 „za” 
 
3)W dziale 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, rozdz. 90015 Oświetlenie ulic, 
placów i dróg uwzględnić zainstalowanie dodatkowego oświetlenia ulicznego  
w ul. Górskiego od skrzyżowania z ul. Rzętkowskiego. 
Finansowanie: z wolnych środków wynikających z zamknięcia rachunków bankowych ponad 
kwoty ujęte w projekcie budżetu. 
- powyższy wniosek komisja przyjęła jednogłośnie  – 4 „za” 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



KOMISJA ROZWOJU MIASTA I GOSPODARKI GRUNTAMI RADY MIASTA KUTNO: 
 

 
-Zaopiniowanie projektu budżetu Miasta Kutno na 2025 rok: 
 
Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 2 ”za”, 1 „wstrz.sie” wraz  
z wnioskami: 
 
 
1)W dziale 600 Transport i łączność, rozdz. 60016 Drogi publiczne gminne uwzględnić 
budowę lub remont  chodnika na ul.Sowińskiego na odcinku od ul.Lelewela do 
ul.Chodkiewicza po stornie domków jednorodzinnych.  
Finansowanie: z wolnych środków wynikających z zamknięcia rachunków bankowych ponad 
kwoty ujęte w projekcie budżetu. 
- powyższy wniosek komisja przyjęła  – 2 „za”, 1 „wstrz.się” 
 
2)W ramach wieloletnich programów inwestycyjnych w roku 2026  uwzględnić 
położenie nakładki na ul. Przemysłowej od przejazdu na wysokości tartaku do zakrętu łącznie 
z przeprojektowaniem tego zakrętu i urządzeniem  terenu po wyburzonym budynku.  
- powyższy wniosek komisja przyjęła jednogłośnie – 3 „za” 
 
3)W ramach wieloletnich programów inwestycyjnych w roku 2026  uwzględnić 
budowę nawierzchni drogi i chodników w ul.Piechowskiego, Chełmońskiego i Malczewskiego  
- powyższy wniosek komisja przyjęła – 1 „za”, 2 „wstrz.się” 
 
4)W ramach wieloletnich programów inwestycyjnych w roku 2027  uwzględnić 
budowę chodnika w ul.Oporowskiej na odcinku od ul.Lipowej do ronda Jasiukowicza. 
- powyższy wniosek komisja przyjęła jednogłośnie – 3 „za” 
 
5)W ramach wieloletnich programów inwestycyjnych w roku 2027  uwzględnić 
budowę nawierzchni drogi i chodników w ul. Bajkowej, Jachowicza i Andersena. 
- powyższy wniosek komisja przyjęła  – 1 „za”, 2 „wstrz.się” 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

KOMISJA POMOCY SPOŁECZNEJ, ZDROWIA, PORZĄDKU PUBLICZNEGO 
I BEZPIECZEŃSTWA RADY MIASTA KUTNO: 



 
-Zaopiniowanie projektu budżetu Miasta Kutno na 2025 rok: 
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 7 „za”, 1 „wstrz.się” wraz 
 z wnioskami: 
 
1)W dziale 600 Transport i łączność, rozdz. 60016 drogi publiczne gminne uwzględnić 
kolejny etap udowy ul. Paderewskiego. 
- powyższy wniosek komisja przyjęła – 6 „za”, 2 „wstrz.się”. 
 
2) W dziale 600 Transport i łączność, rozdz. 60016 drogi publiczne gminne uwzględnić 
budowę ul. Kolberga. 
- powyższy wniosek komisja przyjęła – 5„za”, 3 „wstrz.się”. 
 
3) W dziale 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa, rozdz. 75495 
pozostała działalność uwzględnić dofinansowanie w wysokości 90.000 zł na zakup 
samochodu dla Komendy Powiatowej Policji w Kutnie. 
- powyższy wniosek komisja przyjęła – 7„za”, 1 „wstrz.się”. 
 
4)W dziale 600 Transport i łączność, rozdz. 60016 drogi publiczne gminne uwzględnić 
wykonanie remontu chodnika na ul. Tarnowskiego od ul. Teligi do ul. Zdrojowej. 
- powyższy wniosek komisja przyjęła jednogłośnie – 8 „za”. 
 
5)W dziale 801 Oświata i wychowanie, rozdz. 80101 szkoły podstawowe uwzględnić środki 
w wysokości 25.000 zł na montaż monitoringu zewnętrznego przy Szkole Podstawowej Nr 4 
w Kutnie. 
- powyższy wniosek komisja przyjęła jednogłośnie – 8 „za”. 
 
6) W ramach wieloletnich programów inwestycyjnych w roku 2026 uwzględnić 
budowę chodnika ze ścieżką rowerową z dodatkowym oświetleniem na ul. Rolniczej. 
- powyższy wniosek komisja przyjęła jednogłośnie – 8 „za” 
 
7) W dziale 600 Transport i łączność, rozdz. 60016 drogi publiczne gminne uwzględnić 
wykonanie remontu chodnika na ul. Narutowicza od ul. Okrzei do ul. Wygoda. 
- powyższy wniosek komisja przyjęła jednogłośnie – 8 „za”. 
 
8) W ramach wieloletnich programów inwestycyjnych w roku 2027 uwzględnić 
budowę ul. Letniej wraz z infrastrukturą. 
- powyższy wniosek komisja przyjęła jednogłośnie – 8 „za” 
 
9) W dziale 900 Gospodarka Komunalna i ochrona środowiska, rozdz. 90003 oczyszczanie 
miast i wsi uwzględnić środki na zakup maszyny do czyszczenia chodników. 
- powyższy wniosek komisja przyjęła jednogłośnie – 8 „za”. 
 
10) W dziale 600 Transport i łączność, rozdz. 60016 drogi publiczne gminne uwzględnić 
wykonanie remontu drogi św. Stanisława. 
- powyższy wniosek komisja przyjęła – 7„za”, 1 „wstrz.się”. 
 
11) W ramach wieloletnich programów inwestycyjnych w roku 2027 uwzględnić 
budowę ronda u zbiegu ulic: Łęczycka i Mickiewicza. 
- powyższy wniosek komisja przyjęła – 6 „za”, 2 „wstrz.się”. 
 
12)W dziale 700 Gospodarka mieszkaniowa, rozdz. 70001 Zakłady Gospodarki 
Mieszkaniowej uwzględnić przekazanie dodatkowych środków dla Zarządu Nieruchomości 
Miejskich w celu wykonania elewacji (ściany szczytowej) budynku przy Placu Wolności 12. 
- powyższy wniosek komisja przyjęła – 7„za”, 1 „wstrz.się”. 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

KOMISJA EDUKACJI, KULTURY, SPORTU I PROMOCJI RADY MIASTA KUTNO: 
 
 
-Zaopiniowanie projektu budżetu Miasta Kutno na 2025 rok: 



 
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  7 „za” wraz z wnioskami: 

 
1)W dziale 600 Transport i łączność, rozdz. 60016 Drogi publiczne gminne uwzględnić 
wykonie nakładki bitumicznej ul.Słowackiego na odcinku od ul.Mickiewicza do ul.1 Maja.  
Finansowanie: z wolnych środków wynikających z zamknięcia rachunków bankowych ponad 
kwoty ujęte w projekcie budżetu. 
- powyższy wniosek komisja przyjęła jednogłośnie –7„za” 
 
2)W dziale 600 Transport i łączność, rozdz. 60016 Drogi publiczne gminne uwzględnić 
wykonie nakładki bitumicznej ul.Staszica na odcinku od ul. Kościuszki  do zbiegu ul.Lelewela 
i Długosza.  
Finansowanie: z wolnych środków wynikających z zamknięcia rachunków bankowych ponad 
kwoty ujęte w projekcie budżetu. 
- powyższy wniosek komisja przyjęła jednogłośnie –6„za” 
 
3)W dziale 926 Kultura fizyczna, rozdz. 92601 obiekty sportowe uwzględnić budowę boiska 
przy ul.Matejki. 
Finansowanie: z wolnych środków wynikających z zamknięcia rachunków bankowych ponad 
kwoty ujęte w projekcie budżetu. 
- powyższy wniosek komisja przyjęła jednogłośnie –5„za” 
 
4)W dziale 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, rozdz. 90004 Utrzymanie 
zieleni w miastach i gminach uwzględnić doposażenie i remont placu zabaw przy 
ul.Limanowskiego. 
Finansowanie: z wolnych środków wynikających z zamknięcia rachunków bankowych ponad 
kwoty ujęte w projekcie budżetu. 
- powyższy wniosek komisja przyjęła jednogłośnie –5„za” 
 
5)W dziale 600 Transport i łączność, rozdz. 60016 Drogi publiczne gminne uwzględnić 
remont nawierzchni ul.Przemysłowej. 
Finansowanie: z wolnych środków wynikających z zamknięcia rachunków bankowych ponad 
kwoty ujęte w projekcie budżetu. 
- powyższy wniosek komisja przyjęła jednogłośnie –6„za” 
 
6)W dziale 600 Transport i łączność, rozdz. 60016 Drogi publiczne gminne uwzględnić 
budowę chodnika i ścieżki pieszo-rowerowej w ul.Barcewicza. 
Finansowanie: z wolnych środków wynikających z zamknięcia rachunków bankowych ponad 
kwoty ujęte w projekcie budżetu. 
- powyższy wniosek komisja przyjęła jednogłośnie –6„za” 
 
7)W dziale 600 Transport i łączność, rozdz. 60016 Drogi publiczne gminne uwzględnić 
budowę parkingu pod wiaduktem przy ul.Kopernika. 
Finansowanie: z wolnych środków wynikających z zamknięcia rachunków bankowych ponad 
kwoty ujęte w projekcie budżetu. 
- powyższy wniosek komisja przyjęła jednogłośnie –6„za” 
 
 
 
8)W dziale 600 Transport i łączność, rozdz. 60016 Drogi publiczne gminne uwzględnić 
montaż aktywnego przejścia dla pieszych przy skrzyżowaniu ul.Skłodowskiej i Zamoyskiego.  
Finansowanie: z wolnych środków wynikających z zamknięcia rachunków bankowych ponad 
kwoty ujęte w projekcie budżetu. 
- powyższy wniosek komisja przyjęła jednogłośnie –6„za” 
 



9)W dziale 600 Transport i łączność, rozdz. 60016 Drogi publiczne gminne uwzględnić 
remont ul.3 Maja od skrzyżowania ul.Sienkiewicza do ul.1 Maja poprzez położenie nakładki 
asfaltowej. 
Finansowanie: z wolnych środków wynikających z zamknięcia rachunków bankowych ponad 
kwoty ujęte w projekcie budżetu. 
- powyższy wniosek komisja przyjęła jednogłośnie –6„za” 
 
10)W ramach wieloletnich programów inwestycyjnych w roku 2026  uwzględnić 
modernizację parkingu przy Szkole Podstawowej Nr 9 od strony ul.Jagiełły po terenie dawnej 
biblioteki. 
- powyższy wniosek komisja przyjęła jednogłośnie – 7 „za” 
 
11)W ramach wieloletnich programów inwestycyjnych w roku 2026  uwzględnić 
modernizację ul.Bema wraz z budową chodnika po obu stronach drogi.  
- powyższy wniosek komisja przyjęła jednogłośnie – 6 „za” 
 
12)W ramach wieloletnich programów inwestycyjnych w roku 2026  uwzględnić 
remont ul.Maczka poprzez położenie nakładki asfaltowej i regulację studzienek 
kanalizacyjnych.  
- powyższy wniosek komisja przyjęła jednogłośnie – 7 „za” 
 
13)W ramach wieloletnich programów inwestycyjnych w roku 2027  uwzględnić 
modernizację ul.Krzywoustego na całej długości wraz chodnikiem i przystankami 
autobusowymi.  
- powyższy wniosek komisja przyjęła jednogłośnie – 7 „za” 
 
14)W ramach wieloletnich programów inwestycyjnych w roku 2027  uwzględnić 
przedłużenie ul.Armii Krajowej do ul.Bukowej wraz z połączeniem tych ulic oraz wykonaniem 
ronda na skrzyżowaniu ul.Łąkoszyńskiej i ul.Armii Krajowej.  
- powyższy wniosek komisja przyjęła jednogłośnie – 7 „za” 
 
15)W ramach wieloletnich programów inwestycyjnych w roku 2027  uwzględnić 
modernizację ul.Toruńskiej  na odcinku od ul.Wygoda do mostu na ul.Jesiennej.  
- powyższy wniosek komisja przyjęła jednogłośnie – 6 „za” 
 
16)W ramach wieloletnich programów inwestycyjnych w roku 2027  uwzględnić 
remont ul.Skłodowskiej- II etap polegający na położeniu nakładki asfaltowej do ul.29 
Listopada.  
- powyższy wniosek komisja przyjęła jednogłośnie – 7 „za” 
 


